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In integrale afweging is het voorstel aan de klankbordgroep om te kiezen voor nieuwe bomen voor 
de toekomstige inrichting. De volgende argumenten worden aangevoerd: 

• Dit biedt de beste mogelijkheden voor nieuwe bomen aan de noordzijde, i.r.t. kabels en 
leidingen (i.v.m. afstand tot gevel/k&l-strook) 

• Dit biedt de beste mogelijkheden voor een evenwichtig boombeeld aan weerszijden van 
de straat (vrije indeelbaarheid) 

• Dit biedt de beste mogelijkheden voor het verdelen van de stoepruimte over de beide 
zijden van de straat 

• Dit biedt de beste mogelijkheden voor het inrichten van een optimale groeiplaats voor de 
bomen 

De Bomenwacht gaat akkoord met het voorstel om uit te gaan van verspringing van de wegas. Enkele 
aanmerkingen daarbij: 

• Overeengekomen wordt dat de lindes voor de Koepel en de berken nabij Dantema niet 
zullen verdwijnen als gevolg van de nieuwe inrichting.  

• De Bomenwacht geeft in overweging om enkele elzen te behouden, omwille van het 
groenbeeld. Volgens Hilde Prins hebben elzen nu eenmaal katjes, stuifmeel en luis: “Door 
het behoud van deze bomen blijft de straat wel groen.” Het voorstel wordt door de 
klankbordgroep niet overgenomen 

• Wat betreft de nieuwe bomen zal er gekeken moeten worden naar het soort en de 
grootte, passend bij de condities 

• De Bomenwacht stelt voor pas te beslissen over de grootte van de boom als de grond 
open ligt en duidelijk is hoeveel ruimte de boom kan krijgen in de toekomst. 

• Hilde stelt voor om bij aanplant bomen met een minimale omtrek van 20 cm aan te 
houden en rondom de boom beplanting aan te brengen.  

De wijkraad is voorstander van nieuwe bomen vanwege de kans die het biedt voor een ‘laan idee’. 
Tevens ziet zij liever nieuwe bomen met het oog op de overlast van de huidige bomen. Tenslotte ziet 
de wijkraad het liefst niet te grote bomen, in verband met de schaduwvorming die daar van uit gaat. 
De voorgestelde inrichting rondom de entree van straat, nabij de koepel is voor de aanwezigen niet 
volledig duidelijk. MHUD zegt toe hier in de volgende ontwerpronde  
meer heldere tekeningen te maken op dit punt. Waarbij de 3 bestaande bomen blijven behouden. 
 


